

2020-2021 BSP#9 Group Time Discussion

(A) 為查考和認識的題目 Questions for Studying and Understanding (10 minutes)

- a. What does Paul mean when he says, “Put to death, then, the parts of you that are earthly” (3:5)?
1. He is using the image of self-mutilation to advocate severe discipline of the body.
 2. He is advocating capital punishment.
 3. He is extending the image of stripping off the carnal body to the sexual misbehavior common in the pagan lifestyle.
 4. 1&3 only.
 5. None of the above.

保祿說：「你們要致死屬於地上的肢體」（3：5）是什麼意思？

1. 他利用自殘的形象來提倡嚴厲的身體紀律。
2. 他提倡死刑。
3. 他將剝奪肉體的形象擴展到異教徒生活中常見的不正當的性行為。
4. 只有 1 & 3 才對。
5. 以上都不對。

- b. “And let the peace of Christ control your hearts, the peace into which you were also called in one body” (3:15). How should we understand the biblical concept of “peace”?
1. No different than the peace in John Lennon’s *Give Peace a Chance*
 2. It’s rooted in our reconciliation with God
 3. It branches out to establish peace with other parties
 4. Behind all this stands the Messiah, the Prince of Peace (Is 9:6)
 5. All of the above

「還要叫基督的平安，在你們心中作主；你們所以蒙召存於一個身體內」（3:15）。我們應該如何用聖經概念去理解「平安」？

1. 與約翰·列儂的《給和平一個機會》中的和平無異
2. 植根於我們與天主和好
3. 應分支到與其他單位都建立和平
4. 在這一切背後的是和平之王默西亞（依 9：6）
5. 以上所有

(B) 為反思和應用的題目。 Reflection and application question (15 minutes)

Read 3:16. Share with your group members what you will do to contribute to the rich indwelling of the word in one another.

閱讀 3:16。與您的小組成員分享您為了讓這話豐盛地充盈在眾人內能做些甚麼。